

## 條款及細則 -

# 3 香港/3SUPREME《新城勁爆頒獎禮 2025》送門票活動

- 1. 須於推廣期內,上台、續約/升級指定 5G 月費計劃及加購指定產品/5G 寬頻服務,可獲新城勁爆 頒獎禮 2025 門票兩張。
- 2. 客戶須於 2025 年 12 月 22 日或之前啟動服務或完成續約/升級程序方合資格獲得門票。

## 領取門票須知

- 1. 得獎者將收到專人電話通知領取門票詳情。
- 2. 得獎者須攜同服務計劃登記的有效身份證明文件於指定日期前到指定分店向店員並出示方可領取 門票。
- 3. 所有門票不得代領。
- 4. 得獎者若未能於指定日期或之前到指定分店領取門票,則作棄權論,門票將不獲補發。

## 得獎者須知

- 1. 每張門票只供一人進場,入場時必需持有有效門票正本進入。
- 2. 門票(包括日期、位置及門票種類)將隨機編劃,得獎者須待取得門票時才會知悉。
- 3. 所有門票不得轉讓、不可取消或更換。
- 4. 門票如有遺失、損毀,塗污或被竊,3 香港/3SUPREME、主辦機構及演出主辦機構概不補發或更換門票,亦不會承擔任何責任,敬請小心保管。

## 其他條款及細則

- 1. 門票數量有限,先到先得,送完即止。每合資格賬戶,最多只限獲取門票兩張。
- 2. 是次演唱會活動並非由或代表 3 香港/3SUPREME 主辦或提供。3 香港/3SUPREME 對於活動的任何 方面或與其相關之任何其他事宜(包括但不限於改期或取消),概不作任何闡釋、保證或承擔責任。
- 3. 如有任何爭議,3 香港/3SUPREME 將保留最終決定權及不可推翻。
- 4. 若英文版本與中文版本之間有任何歧異則以中文版本為準。



#### Terms and Conditions -

### 3HK / 3SUPREME 《METRO HIT AWARDS 2025》 Ticket Giveaway Offer

- During the promotion period, customers who subscribe / renew or upgrade to a designated 5G monthly plan and purchase selected products / 5G broadband services to receive two tickets for the 'Metro Hit Awards 2025'.
- 2. Customers must activate the service or complete the renewal/upgrade process on or before 22 December 2025 to qualify for the tickets.

### **Notice on Ticket Redemption**

- 1. Winners will be informed of the ticket redemption arrangement individually via phone call.
- 2. Winners are required to bring along with your HKID card and present them to the staff at a designated Shop to redeem the tickets on or before the redemption deadline.
- 3. All tickets must be collected in person. No proxy collection is allowed.
- 4. If winner fails to collect the ticket at the designated shop on or before the collection deadline, the offered tickets will be forfeited and the tickets will not be reissued.

#### **Notice to Ticket-Winners**

- 1. Each ticket admits one person only. A valid original ticket must be provided for admission.
- 2. Tickets (including date, location and ticket type) will be randomly allocated, and winners will only know their ticket details upon collection.
- 3. All tickets are non-transferable, non-cancellable, and non-exchangeable.
- 4. If ticket is lost, damaged, defaced or stolen, 3HK/3SUPREME and the organiser will not reissue or replace the ticket, and will not bear any responsibility. Please keep it carefully.

### Other terms and conditions

- 1. Tickets are limited in quantity, and available while stock last. Each account can only be offered with a maximum of 2 concert tickets.
- 2. The concert event is not organized or provided by or on behalf of 3HK/3SUPREME. 3HK/3SUPREME makes no representation or warranty as to any aspects of the event and shall not be responsible for any other matters in relation thereto (including but not limited to rescheduling or cancelation).
- 3. In the event of any dispute, 3HK/3SUPREME reserves the sole right to make the final decision
- If there is any discrepancy between the English and Chinese versions of this terms and conditions, the Chinese version shall prevail.